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Notulen ALV 15 maart 2014 
 
Aanwezig waren 45 personen waarvan 43 geregistreerde leden. 
Plaats; Buurthuis ‘De Brink” Lelystad. 
 
Wout Oudshoorn opent de vergadering om 20:10 uur en heet een ieder welkom. 
 
Vaststellen van de agenda. 
 
Na een aantal sprekers wordt besloten om de agenda in stand te houden. 
Hierna is de agenda vastgesteld. 
 
Mededelingen 
 
Mededeling van huishoudelijke aard: De hoofdingang is tijdens de vergadering 
gesloten. 
Roken in de pauze kan alleen via de zij ingang. 
De voorzitter geeft aan dat het afgelopen jaar geen makkelijk jaar is geweest. De 
vereniging heeft op de afgrond van zijn bestaan gebalanceerd. Door een hoge mate 
van inzet van alle bestuursleden is de vereniging in iets rustiger vaarwater gekomen. 
Het zal nog zeker 3 jaar gaan duren voor de vereniging weer gezond kan draaien. Door 
de verduistering van verenigingsgeld heeft de solvabiliteit van de vereniging een flinke 
deuk opgelopen. Dankzij de hulp van Sportvisserij Nederland kan de vereniging blijven 
bestaan. Dat betekent wel dat er op enkele posten moest worden bezuinigd. Zo is de 
prijzenpot versoberd en werken we deze avond met consumptiebonnen voor drie 
consumpties. De problemen moeten nu goed worden opgelost. Verder geeft hij aan dat 
er onenigheid bestaat over de opvulling van de vrijgekomen bestuursfuncties en de 
wijze waarop de nieuwe personen in het bestuur worden gekozen. Er wordt een 
verzoek van orde gedaan om dit te verwijzen naar punt 8 van de agenda. De voorzitter 
dankt de penningmeester voor zijn tomeloze inzet om orde te scheppen in de chaos die 
de vorige penningmeester heeft achter gelaten. 
 
Notulen Algemene Ledenvergadering 2013 
 
Er zijn geen op/en of aanmerkingen zodat de notulen worden goedgekeurd. 
 
Jaarverslag van de secretaris en de commissies. 
 
De voorzitter geeft aan dat iedereen de verslagen heeft kunnen lezen. Ze stonden op 
de website van de vereniging. Voor degene die om wat voor redenen dan ook daartoe 
geen toegang hebben lagen de verslagen aan het begin van de vergadering bij de 
ingang van de zaal ter inzage. De voorzitter volstaat dan ook de jaarverslagen ,tenzij er 
vragen over zijn, als aangenomen te beschouwen. Uit de zaal komt de vraag naar 
voren waarom in de verslagen niet is opgenomen wat de wedstrijden hebben 
opgeleverd en wat ze hebben gekost. De penningmeester geeft aan dat die cijfers zijn 
terug te vinden in het financieel verslag. Als de leden willen dat die cijfers ook in de 



 

 
 2 

commissieverslagen zijn terug te vinden dan zullen die daarin worden opgenomen. Het 
voorstel wordt verder niet in stemming gebracht.  
 
Financieel verslag van de penningmeester. 
 
De  penningmeester geeft tekst en uitleg over het financieel verslag. Hij geeft aan 
hoeveel er precies is verdwenen en waar dat aan ligt. Hij geeft aan dat door de enorme 
chaos in het beleid van de voormalige penningmeester en het feit dat er twee 
geldstromen waren niet nauwkeurig is vast te stellen waar al het geld is verdwenen. Er 
ontstaat een levendige discussie in de zaal en nadat de zaal tot de orde is geroepen 
om centraal te debatteren wordt de uitleg hervat. 
Er wordt gevraagd waarom er geen controle op de vorige penningmeester is geweest 
en waarom de 2

e
 penningmeester is opgestapt. Daarop kan de penningmeester geen 

antwoord geven. De meeste zaken vinden hun oorsprong al in 2012 en misschien nog 
wel eerder. De 2

e
 penningmeester is opgestapt  in opdracht van zijn leidinggevende bij 

de belastingdienst. 
Er ontstaat een heftige discussie over het wel of niet functioneren van de 
kascommissie. Waarom heeft die niet ingegrepen in het verleden. Daar kan, bij gebrek 
aan wetenschap, geen antwoord op gegeven worden. De ALV heeft destijds de 
benoeming van de kascommissies zelf goedgekeurd.   
 
Omdat we zuinig aan moeten doen wordt door dhr. Ekkelenkamp voorgesteld om voor 
de komende 2 jaar de uitgave van het Hengelnieuws te schrappen. Dat scheelt weer 
ruim  € 6000,00. Daarbij zijn de advertentie opbrengsten niet in mindering gebracht. 
Enkele aanwezigen waarschuwen wel dat het boekje een PR functie heeft en dat dit 
wegvalt. Bovendien is er al één uitgegeven en die besparing dus wegvalt. Er wordt later 
op teruggekomen.  
Uit de zaal komt de vraag hoe je nu goed kunt begroten als de financiële kant niet op 
orde is. De penningmeester zegt dat het heel moeilijk is en dat hij een aantal zaken 
heeft moeten voorfinancieren uit de   inkomsten van de vispassen 2014. Daardoor kon 
hij een begroting maken die verantwoord is. Als we in 2015 zitten dan heeft hij weer 
een zuiver beeld en kan een correcte begroting worden gemaakt.  Ook worden er 
vragen gesteld over de € 4043,22 die in de toelichting staat vermeld onder bijzondere 
lasten. De penningmeester geeft daar uitleg over. Er is niet te achterhalen waar het 
geld is gebleven en daarom zijn een aantal bezuinigingen doorgevoerd. Vanuit de 
vergadering wordt er op aangedrongen dat de Statuten en het Huishoudelijk Reglement  
eens tegen het licht moeten worden gehouden en mogelijk worden aangepast om zo 
het financiële beleid beter te kunnen controleren. Het voorstel aan de leden is om de 
Statuten en het HR te downloaden en met voorstellen te komen. De penningmeester 
geeft wel aan dat veranderingen in de Statuten door een notaris moet worden 
goedgekeurd en uiteindelijk worden gedeponeerd. De kosten daarvan liggen tussen de 
€ 600,00 en € 800,00.  
 
Verslag kascommissie 
 
Dhr. G.F. Gilissen verontschuldigd Mevr. H. Cornelissen die vanwege andere 
verplichtingen niet aanwezig kon zijn. Vervolgens leest hij de verklaring voor. De 
kascommissie adviseert de ALV om de voormalige penningmeester geen decharge te 
verlenen. Er kon een groot bedrag in 2013 niet worden verantwoord. Ook blijkt dat door 
het secretariaat een fors bedrag werd opgenomen wat niet op de gebruikelijke en 
wettige wijze kon worden verantwoord. 
 
Na het voorlezen van de verklaring wordt om 21:45 een pauze ingelast. 
Om 22:00 uur wordt de vergadering hervat. 
 
 
Bestuursverkiezing. 
 
De voorzitter W. Oudshoorn is volgens rooster aftredend en heeft zich bij 
bestuursvergadering van 28 januari niet herkiesbaar gesteld als voorzitter maar 
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mogelijk wel als bestuurslid.. De penningmeester werd in 2013 van zijn functie 
ontheven i.v.m. strafbare feiten. De 2

e
 penningmeester, Erwin Brugman, was al 

afgetreden in opdracht van zijn leidinggevende bij de belastingdienst. René 
Veenendaal trad af om dezelfde redenen als Erwin Brugman. Staande de vergadering 
trad ook de secretaris, Loeki Oudshoorn, af. Piet Wapstra had 10 dagen voor de 
vergadering aangegeven toch niet herkiesbaar te zijn. De positie van voorzitter wordt 
nu door Leen Andeweg op zich genomen. Deze functie werd binnen het bestuur al 
aangewezen nadat Wout Oudshoorn zich niet meer herkiesbaar stelde als voorzitter. 
Als penningmeester werd in september 2013 al benoemd Jaap de Jager. Jaap wil dit 
blijven doen. Hij wordt daarin gesteund door Henny de Wilde. Die werd tot 2e 
penningmeester benoemd. 
Daar er maar 5 functies worden ingevuld, dient ook de functie van secretaris nog te 
worden vergeven. Ook moet er nog een 7

e
 plek worden bemenst. Leen Andeweg doet 

als nieuwe voorzitter een voorstel om Ger Gilissen en Reint Hille te benoemen als 
bestuurslid. Het bestuur wil dan Ger Gilissen als secretaris en Reint Hille als 
bestuurslid vanwege zijn deelname als commissielid voor het VBC (Visstand Beheers 
Commissie). De overige bestuursleden zijn daar voor. Leen Andeweg, hierna te 
noemen de voorzitter, vraagt de leden bij handopsteking te laten weten of zij akkoord 
gaan. Iedereen is voor, al ontstaat er enig rumoer omtrent de gang van zaken. De 
penningmeester geeft de keus aan de leden. Er kan gekozen worden voor een nieuwe 
Algemene Leden vergadering of de leden kunnen kiezen voor het goedkeuren van de 
toetreding tot het bestuur van deze twee leden. Niemand is voor een nieuwe Algemene 
Ledenvergadering en niemand was tegen de kandidatuur van beide heren zodat beide 
heren in het bestuur zijn gekozen. De functie van secretaris wordt toegeschreven aan 
Ger Gilissen, hierna te noemen de secretaris. Reint wordt benoemd tot bestuurslid. 
 
De nieuwe leden stellen zich voor aan de leden. Voorts dankt de voorzitter de 
afgetreden bestuursleden voor hun jaren lange toewijding aan de vereniging. Hij 
overhandigt Loeki, Piet en Lex een kleine blijk van waardering. Wout bedankt voor de 
eer en neemt het geschenk niet in ontvangst.  
 
Verkiezing kascommissie 
 
De heren Nick Maas en Dirk Ekkelenkamp geven zich op. Als reserve geeft dhr. André 
Rademaker zich op. 
 
Rondvraag 
 
De voorzitter stelt de vraag of er vrijwilligers zijn die willen helpen op de open dag van 
forellenvijver De Huif. Dan worden er tuigjes gemaakt met de jeugd en vinden er allerlei 
demonstraties en activiteiten plaats. Onze vereniging heeft ook dit jaar weer zijn 
medewerking toegezegd. De heren Rademaker en Reintjes geven zich op. 
 
Andre Rademaker vraagt of het weer mogelijk is om gewoon op gewicht te vissen in de 
competities. Hij is het niet eens met het ook nog eens tellen. Hij vindt dit uiterst 
dieronvriendelijk en te ingewikkeld. Er is bijval. Piet Wapstra geeft aan dat het destijds 
de wens van de waterkant zelf was om dit systeem in te voeren.  
Nu er geen wedstrijdcommissie is kan dit niet doorgegeven worden. Er moet eerst weer 
een wedstrijdcommissie worden benoemd. De voorzitter geeft aan dat we er alles aan 
doen om de reeds geplande activiteiten door te laten gaan. Er komt ook de wens om de 
hengelkeuze aan te passen. Ook dit moet een punt voor de nieuwe commissie worden. 
 
Dirk Ekkelenkamp komt weer terug op zijn betoog eerder omtrent de uitgave van 
Hengelnieuws. Er ontstaat een heftige discussie over het wel of niet uitgeven van 
Hengelnieuws. Voorstanders vinden dat juist het boekje een goede PR is voor de 
vereniging. Ook de mensen die niet over een computer beschikken moeten op de 
hoogte gehouden worden. Uiteindelijk wordt er gestemd. De uitslag is 16 voor uitstel en 
20 tegen uitstel. Het voorstel wordt afgewezen. 
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Dhr. Ekkelenkamp kan zich niet vinden in dit beleid en zegt per direct zijn lidmaatschap 
op. Ook de heer Maas volgt dit voorbeeld. 
 
Nu ontstaat er een probleem met de invulling van de kascommissie. Dhr. Rademaker 
schuift nu op als kascommissielid. Er zal een tweede lid moeten worden benoemd en 
ook een nieuwe reserve. Dhr. Evert Spaan wil toetreden tot de kascommissie. 
 
 
Sluiting 
 
Om 22:45 sluit de voorzitter de vergadering en dankt iedereen voor de tijd en 
aanwezigheid en gaat over tot de prijsuitreiking en bingo.  
 
 
Getekend, 
 
Lelystad,15 maart 2014     Lelystad, 15 maart 2014 
 
L. Andeweg voorzitter     G.F.Gilissen, secretaris 


